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                                     Årsberetning 2017 

 
Velkommen til vores ordinære generalforsamling.  

 

Efter at den forhenværende bestyrelse ønskede at trække sig d. 30. november 2016, har den nye 

bestyrelse arbejdet på at finde vores egne ben at gå på. Jeg må sige, at vi er blevet et godt sammen-

holdt hold, så jeg er sikker på at Skibsegens grundejerforening er godt rustet fremover.     

 

Vores veje: 

 

I 2016 fik vi foretaget omfattende revneforsegling i hele området. Efter bestyrelsen opfattelse er vi 

godt rustet fremover, men selvfølgelig skal der holdes øje med deres tilstand fremover.  

 

 Fastelavn: 

 

Vi fik holdt fastelavn søndag d. 26. februar 2017 i et lidt dårligt vejr, småregn hele dagen, Men der 

var stor tilslutning, 32 voksne og 22 børn i forskellige aldre, 3 tønder blev slået ned. Stor tak til 

Anette Jensen nr. 93 og Heidi Pilvad nr. 75, for deres store arbejde. 

 

Sommerfest: 

 

Jeg vil gerne opfordre til, hvis det ønskes, der laves en arbejdsgruppe med gamle som nye personer, 

der vil stå for sommerfesten i Skibsegens grundejerforening. Jeg afstår fra at være tovholder. 

 

Rørtang 2C byggeriet. 

 

Efter lidt uoverensstemmelse vedr. vores nærmeste områdes udformning har byggeherren trukket 1. 

forslag tilbage, nyt oplæg er på vej til kommunen, for at blive godkendt for senere at blive udsendt  

til offentlig høring. Situationsplanen er lagt frem i 15 stk. 

 

Regnskab 

 

Jeg skal også undskylde, jeg fik sendt vores årsregnskab ud inden det var lovligt underskrevet. 

 

Afslutning: 

 

Jeg vil afslutte min beretning med at takke Ole Holde på bestyrelsens og grundejerforeningen vegne 

for hans utrættelige og udholdende arbejde for Skibsegens grundejerforening.  

 

 

 

Sigurd Nielsen 

formand 


